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Protokół Nr 11/15 

 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

odbytej w dniu 22 grudnia 2015 r. w sali Powiatowego Centrum Kultury, Sportu                           

i Rekreacji  w Zduńskiej Woli o godz. 13:00 – 14.00. 

 

Lista obecności członków Komisji jak i zaproszonych gości, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Pan Dariusz Kubiak witając 

członków Komisji jak i zaproszonych gości, stwierdził kworum. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.   

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2016-2025. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2016.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2016 r. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2016 rok. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia w sprawie realizacji zadania z zakresu administracji rządowej 

polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/1/13 Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 31 stycznia 2013 r. w sprawie 

dokapitalizowania Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp.                                     
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z o.o. z siedzibą w Zduńskiej Woli. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w UCHWALE NR III/28/15                            

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2015 – 2025 – FK.27/15.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w UCHWALE NR III/29/15                             

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2015 – FK.28/15. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/90/15 w 

sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2015 – FK.29/15. 

13. Informacja o planach budowy platformy multimodalnej i wypracowanie 

stanowiska co do udziału Powiatu Zduńskowolskiego. 

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie posiedzenia Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 5  głosów „za”) przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) przyjęła protokół z ostatniego 

posiedzenia Komisji. 

 

Punkt 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2016-2025. 

 

Skarbnik Powiatu Anna Królikowska przedstawiała autopoprawkę do projektu 

uchwały. Autopoprawka dotyczy wprowadzenia przedsięwzięcia bieżącego:  

„Ubezpieczenie mienia, odpowiedzialności cywilnej oraz ubezpieczenia 

komunikacyjnego powiatu. Przedsięwzięcie obejmuje lata 2016-2017. Łączne 

nakłady – 240.000 zł, z tego w roku 2016 – 140.000 zł r. 2017-100.000 zł. Zmiany 

związane są z postępowaniem przetargowym  w/w zakresie i nie powodują                           

w konsekwencji zachwiania relacji, opartej na wskaźniku wynikającym z ustawy                 

o finansach publicznych, warunkującej możliwość uchwalenia budżetu.  
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Komisja 4 głosami za, przy 2 wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała                         

w/w projekt uchwały wraz z autopoprawkami.  

 

Punkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2016.  

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

Dariusz Kubiak - w Rozdziale 75075 – Promocja jednostek samorządu terytorialnego 

- jest zapis „Pozostała działalność” – przewidywane wykonanie 10.000 zł. , plan na 

2016  - 20.000 zł -  co pod tymi kwotami się kryje. 

 

Skarbnik Powiatu Anna Królikowska wyjaśniła, że dotyczy to  przyporządkowań, 

które nie znalazły się w konkretnym tytule np. na objęcie zadania patronatem. 

Traktowane jest jako tzw. środki dodatkowe do dyspozycji Zarządu Powiatu.  

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

Dariusz Kubiak zapytał o zapis „Zakup i objęcie akcji Łódzkiej Agencji Rozwoju 

Regionalnego S.A. z siedzibą w Łodzi – 300.000 zł. Czy to jest propozycja objęcia 

nowych akcji.  

 

Skarbik Powiatu Anna Królikowska poinformowała, że to zadanie jest zadaniem 

wieloletnim. Zadanie było ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowe na lata 2015-

2025. Pierwsze objęcie akcji miało miejsce w roku 2015, drugie planowane jest na 

rok 2016.  

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

Dariusz Kubiak zgłosił wniosek: 

W Rozdziale 92120 (Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami) zwiększyć kwotę 50 

tyś. do kwoty 60 tyś. Różnica 10 tyś. zł zostanie zaciągnięta z rezerwy ogólnej.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że wniosek zostanie przeanalizowany przez 

Skarbnika Powiatu. Osobiście jest za dokonaniem takiego przesunięcia. 
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Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała wniosek.  

 

Komisja 5 głosami za, przy 2 wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały.  

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego na 2016 r. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2016 rok. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia w sprawie realizacji zadania z zakresu administracji rządowej 

polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej.  

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

Dariusz Kubiak  - w dokumentach jest mowa o porozumieniu z Gminą Zapolice 

(dotyczy lokalu). Kto będzie pełnił dyżur, skąd środki. Jak będzie wyglądała pomoc 

prawna.  

 

Starosta Wojciech Rychlik jest to zadanie zlecone. Fizycznie punkty będą obsługiwać 

radcowie i adwokacji wyznaczeni przez Izby Adwokackie.  Na terenie powiatu będą 

trzy punkty. Jeden punkt będzie znajdował się na ul. Żeromskiego. Porad będą mogły 

zasięgnąć osoby do 26 roku życia, osoby korzystające z usług pomocy społecznej, 

osoby po 65 roku. Kolejny punkt zostanie zorganizowany w Szadku – w 
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porozumieniu z Gminą i Miastem Szadek, na tę okoliczność została podjęta przez 

Radę Powiatu stosowną uchwała.    

Jeden punkt był skierowany do organizacji pozarządowych, które mają w swoim 

statucie zadania z zakresu pomocy prawnej obywatelom. Do ogłoszonego konkursu 

nie zgłosiła się żadna organizacja,  kolejny punkt zostanie zorganizowany w Urzędzie 

Gminy Zapolice. Powiat z wyznaczonymi radcami prawnymi podpisze stosowne 

umowy, zabezpieczy lokal i wyposaży w odpowiedni sprzęt. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/1/13 Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 31 stycznia 2013 r. w sprawie dokapitalizowania 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. z siedzibą w Zduńskiej Woli. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

Dariusz Kubiak zapytał jak jest rozwiązana spłata rat przez pozostałe samorządy.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że umowy wygasły i nie będą 

obowiązywały. Spłata rat okazała się korzystna. W ten sposób powiat zaoszczędził 

milion złotych. Zgodnie z ustaleniami na komisjach, Zarząd Powiatu wystąpił do 

wszystkich samorządów, by włączyły się do w współpracy w przedmiocie szpitala, na 

ten moment żaden z samorządów nie odpowiedział na pismo.  Zarząd Powiatu 

wystąpił również z pismem do samorządu miejskiego w kwestii współpracy szpital-

MOF. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w UCHWALE NR III/28/15                            

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2015 – 2025 – FK.27/15.  
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Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów  „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w UCHWALE NR III/29/15                             

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2015 – FK.28/15. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

Dariusz Kubiak nawiązał do pkt 12 uzasadnienia do projektu uchwały, który  dotyczy 

zabezpieczenia w budżecie powiatu środków finansowych w zakresie bieżącej 

działalności szkół w ślad za informacją przekazaną przez dyrektorów – należy 

rozumieć, że podane wartości to środki, które szkołom brakują do zamknięcia 

budżetów. Na co te środki mają być przeznaczone.  

 

Skarbnik Powiatu Anna Królikowska poinformowała, są to przemieszczania w ramach 

jednostek budżetowych, leżące w kompetencji rady, na dodatkowe potrzeby 

zgłaszane przez dyrektorów szkół.  Jest to grupa związana z wynagrodzeniami, 

rzadko z wydatkami statutowymi.  

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

Dariusz Kubiak nawiązał do pkt 13 uzasadnienia do projektu uchwały, który mówi o 

zabezpieczaniu kwoty 44.000 zł - planu wynagrodzeń Starostwa z przeznaczeniem 

na pokrycie zobowiązań grudniowych, którą to proponuje się zabezpieczyć w ramach 

określonych zadań. Z czego wynika brak wspomnianej powyżej kwoty.  

 

Skarbnik Powiatu Anna Królikowska poinformowała, ze są to płatności ZUS i zostaną 

wypłacone w styczniu.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w/ projekt 

uchwały.  

 

Punkt 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/90/15 w sprawie 
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ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2015 – 

FK.29/15. 

 

Skarbnik Powiatu Anna Królikowska przedstawiała autopoprawkę do projektu 

uchwały, która dotyczy inwestycji „Przebudowa drogi powiatowej Nr 4914E na 

odcinku Annopole Nowe-Zamłynie. Pierwotnie była zabezpieczona kwota w 

wysokości 49.569 zł.  Z uwagi na fakt, iż dokonano częściowego odbioru ww. usługi i 

co za tym idzie realizacja płatności w przedmiotowym zakresie w wysokości 24.784 

zł. nastąpi w grudniu br.  - dokonuje się zmniejszenia o ww. kwotę limitu wydatków 

niewygasających.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 13 

Informacja o planach budowy platformy multimodalnej i wypracowanie stanowiska co 

do udziału Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że złożone przez Miasto dokumenty nie są 

kompletne. Do dokumentów została załączona opinia Naczelnika Wydziału Inwestycji 

i Funduszy Zewnętrznych oraz opinia Zarządu Powiatu. Zarząd Powiatu stoi na 

stanowisku, że popiera projekt budowy portu multimodalnego. Nad projektem MOF 

prace trwały około dwa lata. Projekt obejmuje: budowę łącznika z trasą S8 – którego 

realizacji podejmie się powiat na kwotę przeszło 2.700.000 zł (50 % wkładu 

własnego), port multimodalny, którego realizacją zajmie się Miasto Zduńska Wola, 

ciąg ul. Świerkowa, Jodłowa, Staszica. Zarząd po dokonaniu analizy zadań, mając 

szczególnie na uwadze szpital, Wieloletni Program Inwestycyjny stoi na stanowisku, 

że przedsięwzięcie należy wesprzeć finansowo co najmniej do kwoty 1.800.000 zł.  

nie więcej niż 200.000 zł. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

Dariusz Kubiak zauważył, że pkt brzmi wypracowanie stanowiska, którego do 

dokumentów nie załączono.  
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Starosta Wojciech Rychlik dokument co do stanowiska powinien zostać wyrażony w 

formie uchwały, jeżeli na najbliższej sesji Rada wyrazi swoje stanowisko, zostanie 

ono ewentualnie przełożone na uchwałę. 

 

Wicestarosta Marcin Łabędzki zgodził, się z opinią przewodniczącego Komisji 

zaproponował nowe brzmienie pkt; „Informacja o planach budowy platformy 

multimodalnej i  wypracowanie wstępnego stanowiska co do udziału Powiatu 

Zduńskowolskiego.”. Zarząd Powiatu jest jak najbardziej za realizacją projektu, 

jednakże projekt jest nieprzygotowany, jest dużo pytań na które nie ma odpowiedzi. 

Brak informacji co do wkładu własnego innych samorządów, kto utworzy spółkę, kto 

będzie nią zarządzał itp., brak informacji  co do luki finansowej. Na jakiej podstawie 

obliczony został wkład własny.  W zależności od decyzji rady, jeżeli taka zapadnie, 

ostatecznie temat zostanie rozstrzygnięty na następnej sesji. Będą to konsultacje. 

 

Członek Zarządu Powiatu Hanna Iwaniuk zmiana zapisu niewiele zmieni. Decyzja 

jest trudna. Każde zwiększenie kwoty, może odbyć się kosztem innego zadania 

zaplanowanego do realizacji. Stanowisko Rady Powiatu jest niezbędne, by Zarząd 

wiedział w jakich granicach ma się poruszać. Chodzi o wywołanie dyskusji, później 

ewentualnie zostanie przygotowana stosowna uchwała.  

 

Komisja przyjęła w/w informację.  

  

Punkt 14  

Sprawy rożne. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Stanisław Szuster zgłosił brak oświetlenia na 

skrzyżowaniu przy drodze Wielka Wieś – Zduńska Wola. 

 

Piotr Pacelt Naczelnik Wydziału Dróg i Gospodarki Komunalnej poinformował, że jest 

to zadanie gminne.  

 

Punkt 15 

Zakończenie posiedzenia Komisji.     
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Posiedzenie zamknął Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak. 

 

                                                                               

                                                                                        Przewodniczący Komisji 

                                                                                                                                                                                               

                                                                                                     Dariusz Kubiak  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

P.E. Szymczak 

 


